
Application de l'article 51 du Règlement d'Ordre intérieur du Conseil communal. 
Interpellation de T. SCHUERMANS, Conseillère communale, relative à la disparition de 
'FLOW' et avenir de la natation en plein air à Anderlecht 

 

T. SCHUERMANS donne lecture du texte suivant : 

T. SCHUERMANS geeft lezing van de volgende tekst: 

Deze maand verdwijnt helaas de enige toegankelijke openluchtzwemlocatie in het 
Brussels Gewest, namelijk « FLOW », die momenteel gevestigd is in Anderlecht. 
Daarmee dreigt opnieuw een zomer zonder toegankelijke zwemgelegenheid voor veel 
Brusselaars, terwijl net Anderlecht een gemeente is waar volop kansen liggen om in 
openlucht te zwemmen.  

Zo is er aan de site van de « Abattoir » een toekomstig project voorzien voor een 
openluchtzwembad. De infrastructuur en het potentieel zijn dus aanwezig. Dit biedt niet 
alleen een kans voor recreatie en verkoeling tijdens warme zomers, maar ook voor 
ontmoeting, sociale cohesie en gelijke toegang tot publieke ruimte. 

Daarom heb ik volgende vragen aan het schepencollege: 

1. Is het mogelijk dat de gemeente tijdelijk infrastructuur of ondersteuning biedt aan 
« FLOW » om alsnog een zweminitiatief op te zetten. Dit kan misschien aan de Abattoir-
site, in afwachting van het geplande permanente zwembad? 

2. Zal de gemeente proactief in gesprek gaan met « FLOW », hen faciliteren, en lobbyen 
bij het Brussels Gewest om openluchtzwemmen versneld mogelijk te maken? 

3. Gezien de stijging van de belastingen in Anderlecht: kan er overwogen worden om 
voor inwoners van Anderlecht een kortingstarief aan te bieden zodra een tijdelijk of 
permanent zwembad er effectief komt? 

4. Kan dit alles tijdig in werking treden zodat inwoners nog deze zomer kunnen genieten 
van een veilige, toegankelijke en verkoelende zwemplek? 

Monsieur le Bourgmestre : 

Vous le savez Madame la Conseillère, le projet « FLOW » a été conçu, dès le départ, 
comme un projet-pilote temporaire. L'ambition des porteurs du projet était de montrer 
l'intérêt que pouvait avoir ce type de structure dans notre région. Je pense qu'ils ont 
atteint leur but en montrant que c'était vraiment quelque chose d'utile.  

Ce projet a été financé exclusivement par des subsides régionaux et communautaires, 
pas par des moyens communaux. Malheureusement, ces subsides ont été arrêtés. Quel 
que soit l'intérêt du projet, je préfère être honnête et franc, il est illusoire de penser 
qu'une Commune tente de reprendre un projet que la Région elle-même n'est plus 



capable de financer. Notre commune n’a certainement pas les moyens de financer 
cette opération. Je préfère ne pas donner de faux espoirs. 

T. SCHUERMANS : 

Is er echt geen mogelijkheid, aangezien alleen inwoners van Anderlecht dat zwembad 
gebruikten? Het bevond zich ook binnen ons gebied, dus is het wellicht mogelijk om nog 
te lobbyen bij het Gewest. Ik ben ervan bewust dat de Brusselse Regering momenteel 
niet optimaal functioneert, maar de noodzaak blijft bestaan. Als Gemeente hebben we 
al aangekondigd dat er behoefte is aan voorzieningen bij het kanaal, hoewel er 
momenteel geen park in de planning staat. Er liggen echter volop kansen om hier te 
investeren, en hopelijk kunnen we vanuit deze gemeenteraad voldoende druk uitoefenen 
om dit te realiseren. 

  

Monsieur le Bourgmestre : 

On peut tous s’unir pour plaider pour le financement d'un autre projet. Nous sommes 
évidemment entièrement disposés à trouver un endroit qui pourrait être adapté, comme 
les abattoirs, site déjà évoqué auparavant. 

 


